


















Product Features And Operaton Illustrations



Product Operation Guide
Enjoying a foot massage 15 or 30 minutes one or two times every day can relieve the 
muscle's pain, improve blood circulation, effectively improve the symptoms of insomnia 
and the quality of sleep.
1. Connect the plug to the power source. The ON/OFF indicator flashes and the 
massager is standby.
2. Press the ONOFF button, the knead intensity and air intensity are default to low 
level (L). The default timer is 15 minutes and the indicator lights red.
Press the Timer button to change the auto-off time to 30 minutes. The indicator 
lights blue.
Press the Strength and Air Intensity button to adjust the knead and air pressure 
intensity (L, M, H).
Press the Heat button to turn on/off the heating function.
The foot massager fits up to US Men's size 12 (EU Men's size 46), so the foot 
massager for the whole family is ok. 
To remove and wash the foot cover:

Reminder: We recommend you to keep massaging for 15-30 minutes.
Long massage time may cause hurt to feet
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産品操作説明 

温馨提示:  

●

●

●

●

●

每天一次或兩次享受15或30分鐘的脚底按摩器可以緩解肌肉的疼痛，改

善血液循环，有效改善失眠症狀的睡眠質量

 1，将插頭連接電源，ON/0FF指示燈閃爍，機器處于待機狀態

 2,按下0N/0FF按键，揉捏强度與氣壓强度默認為最低檔位(L)，默認時

間為15分鐘，顯示燈為紅色。 

　按下Timer按键，調整自动关机時間為30分鐘，顯示燈為藍色。

    按下Strength和Air Intensity按键調節揉捏强度與氣壓强度(L，M，H) 

    按下Heat按键关閉加热功能

    按摩脚機尺寸適合美碼12碼( 歐碼46碼)，所以適合您全家使用

    拆卸并清洗脚布套:

建議保持按摩時聞在15-30分鐘，長時間的按摩可能會導致脚部受傷
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